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OBČINSKEMU SVETU 

OBČINE ZAGORJE OB SAVI 

 

ZADEVA: Pobude in vprašanja članov občinskega sveta – 13. redna seja občinskega sveta 

 

Na 6. redni seji Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 3.oktobra 2011, je bil 

med drugimi sprejet tudi naslednji sklep: 

Komunala Zagorje, d.o.o. in Stanovanjsko podjetje, d.o.o., Zagorje naj pripravita celovito poročilo o 

stanju daljinskega ogrevanja na področju občine Zagorje in drugih slovenskih občin z analizo 

dvigovanja cen. 

Zanima me, ali je bilo omenjeno gradivo že pripravljeno in ali bo obravnavano na seji občinskega 

sveta. 

Na naslednji, to je 7. redni seji smo člani občinskega sveta sicer dobili na mizo dopis Stanovanjskega 

podjetja Zagorje, na katerem je bila prikazana primerjava cen po 4 objektih, priključenih na daljinsko 

ogrevanje, z opombo, ali je posamezni objekt izoliran. Zgolj ti posredovani podatki ne morejo 

nadomestiti pričakovanega  celovitega poročila. 

Ker smo na pragu nove kurilne sezone, menim, da je vprašanjem v zvezi z daljinskim ogrevanjem 

potrebno nameniti dovolj pozornosti. Znano je namreč, da je z namestitvijo delilnikov toplote pri 

nekaterih uporabnikih prišlo do precejšnjega povečanja stroškov ogrevanja. Nezadovoljni uporabniki 

so iskali ustrezna pojasnila, a jih niso dobili ne pri upravniku ne pri proizvajalcu in distributerju 

toplotne energije in ne pri monterju delilnikov. V konkretnem primeru, ki ga poznam, so lastniki 

stanovanja zamenjali okna in radiatorje ter namestili delilnike. Stroški ogrevanja so se zelo povečali , 

temperatura v stanovanju pa nikakor ni presegla 17 stopinj. Podobnih problemov je veliko, žal pa ti 

ljudje na svoja vprašanja ne dobijo ustreznih odgovorov in nasvetov, kako nastali položaj rešiti. Ker 

nimajo dovolj pravih informacij, izgubljajo zaupanje v točnost prejetih računov za porabljeno 

toplotno  energijo. Na osnovi izjav nekaterih nezadovoljnih uporabnikov daljinskega ogrevanja 

sklepam, da je precejšen problem tudi v odnosu in neustrezni ter nezadostni komunikaciji med 

odgovornimi predstavniki družb in uporabniki njihovih storitev. 

Prav omenjeno gradivo bi moralo identificirati probleme in nakazati njihove konkretne rešitve. 

Zagotovo pa bi k razrešitvi prenekaterega problema pripomogel strpen in konstruktiven dialog. 
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